

www.jncpflight.com

international  
國際新景觀

# new landscape

11/12 2016 No.6 Price: AUD 26 / USD 20 / RMB 58

封二廣告單位名稱：浙江晶日照明科技有限公司



ISBN 978-7-90662-943-7  
9 787806 629437  
貴州科技出版社

Topic 專題

## Urban Cultural Space 城市文化空間





美國建築事務所Glavovic Studio在Young Circle設計完成了一個公共藝術項目，一座位于佛羅裏達州好萊塢市中心的藝術公園。這處占地4公頃的休閒娛樂和放鬆的目的地，向大眾提供家庭式日常互動文化體驗。

藝術公園的設計理念通過探索將景觀和藝術融合在一起。藝術公園內不僅有屢獲殊榮的創新建築和自然景觀，還有卓越的公共視覺和表演藝術項目，以及在戶外城市空間舉行的社區臨時活動和特定場所的公共藝術。

設計師最初的挑戰是解決幾個主要的場地功能障礙問題。場地位于好萊塢市中心中央，是藝術和文化導向活動的新興目的地。整體成圓環狀，周圍環繞着4-5道單行聯邦公路，并穿插着多條人行道入口。

南佛羅裏達州有充足燦爛的陽光，布滿優美迷人的自然景觀。這裏的城市正經歷着修復過程。該藝術公園的項目重現了自然和城市相互結合的和諧環境。

項目被視為一個整體藝術作品，將有機的景觀轉化為建築景觀，最終成為景觀和雕塑一般的建築。藝術公園向廣大公眾提供了日常互動式文化體驗，設計師還專門設計了



# Young Circle Artspark

| 美國Young Circle藝術公園 | Glavovic Studio



多種無障礙活動空間，包括一個閉目養神的休閒放鬆場所和一個高互動性兒童遊樂場。藝術公園由兩棟大樓構成：第一個是視覺藝術展廳，為公眾提供社區課堂、玻璃吹制工作室、金屬工作室、繪畫工作室、展覽項目、教室和支持設備。戶外覆蓋的教室空間；第二個是表演藝術廳，包含可以容納2000人的草坪座位、藝術舞臺、設備和支持空間。公園設計理念是希望現有樹木的自然環境和創新藝術精神融入人工景觀，通過整合獨特的互動元素，與大眾聯系在一起。它展示了該城市環境的特色面







貌，特別是獨特的猴面包樹，同時挖掘用戶深層次的感官需求，並為他們創造了許多在公園消磨時間和社交的機會，還可以在這裏了解好萊塢湖區的歷史建築。公園也增加了Ritsuko Taho設計的獨特的公共藝術項目，名為千年泉，通過猴面包樹和中央噴泉將水與周圍環境緊密聯系在一起。

藝術公園堪稱由強大的女性領導力創造的城市地標，許多女性包括好萊塢市長Mara Giuliani和項目設計師Margi Nothard都對該項目的完成做出了卓越的貢獻。

藝術公園由一個大型專業團隊負責，十年中分三個階段設計，Glavovic Studio負責設計，IBI集團和好萊塢市擔當記錄建築師團隊。



The ArtsPark at Young Circle is a public art project designed by Glavovic Studio. It takes the form of a ten-acre park. Located at Young Circle, acting as a gathering place for recreation, entertainment and relaxation in downtown Hollywood, FL, the ArtsPark provides daily, interactive, family-oriented cultural experiences for the general public.

The concept of the ArtsPark is the integration of landscape and art through human discovery. The park immerses its visitors in a sensory environment through award-winning innovative Architecture and native Landscape and extraordinary public visual and performing art programming, alongside community ad hoc activities in an outdoor urban realm and integrated site specific public art.





The initial design challenge was to mitigate several major dysfunctional aspects of the site. The site, the center of downtown Hollywood, a young, emerging destination for art and culturally oriented activities, is a circle surrounded by 4-5 lane one-way federal highway, with multiple cross entries.

South Florida is dripping with landscape and light. Its cities are battlegrounds of remediation. This project reifies the simultaneity of the natural and the urban in a negotiated context.

The project was conceived as an integrated artwork that transforms from an organic landscape into a constructed landscape; ultimately, the ArtsPark is architecture as landscape and as sculpture. The ArtsPark provides daily, interactive, cultural experiences for the general public and comprises multiple activity spaces without walls designed for the activities that occur within them including a place designed for sedate activity, a highly interactive Children's Play Area. The ArtsPark is comprised of two buildings, the Visual Arts Pavilion, providing the public options for community classes, a glass blowing studio, metal studio, painting studio, exhibition program, classroom and support facilities, outdoor covered classroom spaces and the Performing Arts Pavilion with lawn seating for up to 2,000 people, state-of-the-art stage, equipment and support spaces. The Park concept embraces the vision to link the natural environment of the existing trees and the creative spirit of art in an articulated landscape, through the integration of unique and interactive elements, for the public to connect to. It celebrates the distinctive aspects of this environment, especially the unique Baobab trees, while exploring the layering of senses and creating many opportunities for users to spend time in the park to connect to each



other and the architecture of the history of Hollywood's Lakes District. Also incorporated into the project is a unique public art project by Ritsuko Taho, titled Millennium Springs, connecting water and the environment through the lens of a Baobab tree and the central fountain.

The ArtsPark is a civic landmark that was created through strong female leadership; many women contributed to the realization of the project including Mayor of Hollywood Mara Giuliani, and Project Designer Margi Nothard.

The ArtsPark was designed in three phases over a course of a decade, and comprised a large team of professionals among those Glavovic Studio as Design Architect and IBI Group and City of Hollywood as Architect of Record.